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Zápisnica č. 3/2011 

Zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 15.2.2011 o 14.00 hod.  
 

Prítomní:  B. Papánková, V. Polóniová, L. Staruch, M. Reháková, A. Ujhelyiová 

Ospravedlnení:  D. Berkeš, E. Smrčková 

 

Za RK FOO:  J. Rakytiak, P. Tarapčík  

Prizvaný člen bývalého V FOO: P. Šimon  

 

Program:  

 

1. Kontrola plnenia uznesení  

2. Informácie z vyšších orgánov 

3. Príprava špecifického doplnku ku KZ STU  

4. Rôzne 

 

1. Kontrola plnenia uznesení  

 

Uzn. č. 21/2011 Výbor FOO poveruje úsekových dôverníkov oboznámením pracovníkov s podmienkami 

petície a zabezpečením možnosti podpísania petičných hárkov. Uznesenie splnené. 

 

 

2. Informácie z vyšších orgánov  

 

2.1 Informácia zo zasadnutia AS STU 

 

P. Šimon informoval o zasadnutí AS STU a voľbách rektora STU, ktoré sa konali 14.2.2011. Za rektora 

STU bol v druhom kole zvolený prof. Ing. R. Redhammer, PhD. (FEI)  83%-ami prítomných členov AS.  

 

2.2 Informácie z Kolégia dekana (z 8.2.2011) 

 

V-FOO konštatuje, že sa neplní ustanovenie Kolektívnej zmluvy STU (časť II, bod 4): „Zamestnávateľ 

bude prizývať zástupcu FOO na zasadnutia kolégia rektora a dekana, na zasadnutia vedenia fakulty a iné 

stretnutia, ak sa na nich budú prerokovávať otázky rozvoja fakulty, zamestnanosti, úpravy rozpočtov 

s vážnym ekonomickým dopadom alebo iná problematika priamo sa dotýkajúca sociálnych podmienok 

zamestnancov STU“.  

Predseda FOO doposiaľ nemá k dispozícií plán zasadaní a program Vedenia FCHPT, nedostáva ani 

zápisnice z týchto zasadnutí, resp. nie je na ne prizývaný. 

 

B. Papánková tlmočila informácie zapísané v zápisnici. Zasadnutie bolo rozdelené do 2 hlavných blokov.  

 

Prvý sa týkal prípravy dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU, ktorý by mal byť predložený na 

zasadnutie VR dňa 22.3.2011 a následne prerokovaný AS. Dekan J. Šajbidor informoval o: 

 rozdelení kompetencií jednotlivých prodekanov,  

 poklese záujmu o štúdium na FCHPT, čiastočne aj z demografických dôvodov, 

 zaostávaní technickej vybavenosti FCHPT, 

 náročnosti energetickej prevádzky fakulty (cca 1 mil. €/rok), 

 najvyššom priemernom plate na FCHPT spomedzi fakúlt STU. 

Nové vedenie fakulty plánuje prerozdelenie financií na jednotlivé pracoviská na základe pedagogickej 

náročnosti (bude vykonaný personálny audit), vedeckovýskumnej aktivity a uplatniteľnosti absolventov 

v praxi. V súvislosti s tým bude vykonané prehodnotenie osobných príplatkov nie podľa kvalifikačnej 

štruktúry pracovísk, ale podľa zásluhovosti. 
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Druhý blok informácií bol venovaný pedagogickému procesu, bol vypracovaný prodekankou M. 

Bakošovou a predložený v písomnej forme. 

V rôznom prodekan Gatial informoval o začatej racionalizácii ekonomickej činnosti od augusta 2010. Na 

ekonomickom oddelení došlo k zmene pracovnej náplne jednotlivých zamestnankýň. Mgr. Zemanová 

vypracovala skrátený manuál (15 s.) k Magionu pre jeho užívateľov (sekretárky). Prodekan Jelemenský 

informoval o príprave Roku chémie, Noci výskumníka, propagácii štúdia. 

 

2.3 Informácia zo zasadnutia V-UOO konaného 24.1.2011 

 

B. Papánková informovala o voľbách nového predsedu UOO. Za kandidátov boli navrhnutí M. Štujber 

a P. Černý, obaja zo SvF. Ani jeden z pánov kandidatúru neprijal, preto podľa stanov je poverený 

vedením UOO doterajší podpredseda M. Štujber. V ďalšom programe sa zasadnutie V-UOO venovalo 

príprave konferencie UOO a petičnej akcii KOZ.  

 

3. Príprava špecifického doplnku ku KZ STU  

 

Vzhľadom na to, že fakulty si môžu v Špecifickom doplnku ku KZ STU vyrokovať s vedením fakulty 

ďalšie bonusy pre zamestnancov zo sociálneho fondu, V-FOO pozve na najbližšie zasadnutie prodekana 

Jelemenského, s ktorým sa bude diskutovať najmä o sociálnom programe fakulty a spôsobe využitia 

sociálneho fondu. V-FOO vyzýva členov FOO a všetkých zamestnancov, aby podávali návrhy na 

využívanie sociálneho fondu (usporiadanie športového dňa, uzavretie zmluvy s rehabilitačným, resp. 

športovo-relaxačným centrom, ktoré by preplácalo časť nákladov pre zamestnancov FCHPT...), ktoré by 

boli priamo zapracované do špecifického doplnku. Otázka využitia sociálneho fondu je v tomto roku 

aktuálnejšia, pretože v prípade vyplatenia čiastky v hotovosti zamestnancom (ako to bolo v minulosti), 

táto bude podliehať dani, aj odvodom, t.j. viac ako 30% sa vráti do štátnej pokladne. V súvislosti 

s novovytvorenými zásadami čerpania sociálneho fondu by vedenie fakulty malo zohľadniť túto 

skutočnosť v rozpočte a kontrolovať jeho čerpanie 1x/rok alebo polrok.   

 

4. Rôzne 

 

4. 1 B. Papánková informovala, že v diskusii so zamestnancami, ktorí absolvovali preventívne prehliadky 

v zariadení Medisimo, s.r.o. (17 zamestnancov pracujúcich s ionizujúcim a elektromagnetickým 

žiarením), bola vyslovená nespokojnosť zamestnancov, čo sa týka rozsahu vyšetrení v porovnaní 

s preventívnou prehliadkou hradenou zdravotnou poisťovňou. Výbor FOO navrhuje, aby sa táto 

problematika prerokovala na zasadnutí komisie BOZP pri FCHPT. 

 

4.2  L. Staruch navrhol, aby predsedníčka FOO tlmočila novému vedeniu FCHPT, aby sa zaoberalo 

otázkami parkovania a bezpečnosti v hospodárskom dvore. Z dôvodu opakovaného zdržiavania sa 

bezdomovcov v týchto priestoroch navrhuje, aby sa po 22.00 hodine využívali strážne psy. Tak isto by 

bolo vhodné vykonávať dôslednejšiu kontrolu pri vjazde do dvora, nakoľko sa pravidelne stáva, že veľké 

množstvo áut tu parkuje neoprávnene.  

Znečistenie okolia fakulty bolo odstránené, v jarných mesiacoch by bolo vhodné vyčistiť dlaždice 

vstupných priestorov FCHPT.  

 

4.3  V-FOO prerokovalo žiadosť Doc. Szolcsányiho o príspevok za viacnásobné bezplatné darcovstvo 

krvi a vyjadruje súhlas s jeho vyplatením vo výške 70 €. 

   

4.4  M. Reháková prevzala 3 kľúče od priestorov, v ktorých je majetok FOO: knižnica FOO a 2 kľúče od 

trezorov.  

 

Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok  22. 3. 2011 o 14.00 hod. v knižnici FOO.  
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Zapísala: M. Reháková      Blažena Papánková 

tajomník V-FOO         predseda V FOO FCHPT STU 


